
                                                               Zápisnica 
z 9. zasadania Obecného zastupiteľstva v Lendaku, konaného dňa 08.11.2023 so začiatkom 

o 16:00 h. v zasadačke budovy OcÚ Lendak  
 

 

Prítomní: viď prezenčná listina     

  

1. Úvod  

2. Kontrola plnenia uznesení + stanovisko HK k materiálom predloženým na zasadanie OcZ  

3. Výsledky SŠ za školský rok 2022/2023 a plán činnosti na nasledujúci rok  

4. Plán prípravy zimnej údržby miestnych komunikácií  

5. Správa o obecných novinách  

6. Správa o majetko-právnom vysporiadaní pozemkov obce  

7. Plán rozvoja obce Lendak na roky 2024 – 2030  

8. Návrh VZN č. 5/2023 o zrušení VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy ZUŠ, MŠ 

a školských zariadení, ktorých zriaďovateľom je obec Lendak 

9. Rozpočtové opatrenie SŠ v Lendaku č. 6/2023  

10. Rozpočtové opatrenie PrO Lendak č. 7/2023  

11. Rozpočtové opatrenie obce Lendak č. 9/2023 + žiadosť múzea o navýšenie dotácie na rok 

2023  

12. Rôzne: 

 • zrušenie vecného bremena J. H.  

• žiadosť DHZ o zmenu účelu použitia dotácie z rozpočtu obce  

• správy hlavnej kontrolórky z kontrolnej činnosti  

13. Interpelácie 

14. Záver 

 

 

1. Úvod 

 

O 16.00 hod. starosta obce, p. Miroslav Koščák, privítal prítomných a otvoril zasadanie . Hneď 

v úvode ospravedlnil p. Budzáka, p. Stupáka a p. Mrázikovú, hlavnú kontrolórku obce, ktorí sa 

z osobných dôvodov dnešného zasadania OcZ nezúčastnia.  Následne prečítal návrh programu 

a opýtal sa, či má niekto pripomienky. Potom dal p. starosta hlasovať za návrh programu. 

S návrhom programu poslanci súhlasili a jednomyseľne ho schválili.  

 



2. Kontrola plnenia uznesení + stanovisko HK k materiálom  

        predloženým na zasadanie OcZ  

P. starosta povedal, že Uznesenie č. 225/2020 zo dňa 9.7.2020, týkajúce sa vysporiadania po-

zemkov na lávku Lemeje – Mlynská, ktoré je v materiáloch od p. kontrolórky uvedené v stave 

„v plnení“, je od dnešného dňa v stave „splnené“. S majiteľkou nevysporiadanej parcely dnes 

došlo k dohode a podpísaniu zmluvy. Potom otvoril k tomuto bodu diskusiu. Nikto nemal pri-

pomienky, a tak dal p. starosta hlasovať za návrh Uznesenia č. 115/2023 v znení: „Obecné za-

stupiteľstvo v Lendaku berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení k 8. 11. 2023.“ S návrhom 

uznesenia poslanci súhlasili a jednomyseľne ho schválili. Potom dal p. starosta hlasovať za ná-

vrh Uznesenia č. 116/2023 v znení: „Obecné zastupiteľstvo v Lendaku berie na vedomie stano-

visko hlavnej kontrolórky Obce Lendak k materiálom predloženým na zasadanie OcZ dňa 8. 

11. 2023.“ Aj s týmto návrhom uznesenia poslanci súhlasili a jednomyseľne ho schválili.  

 

3. Výsledky SŠ za školský rok 2022/2023 a plán činnosti na nasledujúci rok 

 

P. starosta informoval, že materiál, ktorý spracovala p. Budzáková, riaditeľka SŠ Lendak, ob-

sahuje tieto prílohy: záverečná správa ZŠ, záverečná správa ZUŠ, správa MŠ, plán práce ZŠ, 

plán práce MŠ a plán práce ZUŠ. P. prednostka poznamenala, že všetky tieto materiály sú zve-

rejnené na webovej stránke obce, v časti „materiály na rokovanie OcZ“. Potom p. starosta otvo-

ril k tomuto bodu diskusiu. Nikto nemal pripomienky, p. starosta dal hlasovať za návrh Uzne-

senia č. 117/2023 v znení: „Obecné zastupiteľstvo v Lendaku berie na vedomie výsledky SŠ v 

Lendaku za školský rok 2022/2023 a plán činnosti na nasledujúci školský rok 2023/2024.“ 

S návrhom tohto uznesenia poslanci súhlasili a jednomyseľne ho schválili.  

 

4.    Plán prípravy zimnej údržby miestnych komunikácií   

 

P. starosta uviedol, že materiál k tomuto bodu spracoval p. Budzák, vedúci PrO a odovzdal mu 

slovo. P. Budzák povedal, že tento materiál je obdobný ako po minulé roky a okrem iného 

zahŕňa aj poradie dôležitosti MK pri zimnej údržbe. Potom poprosil občanov o zhovievavosť 

a trpezlivosť pri vykonávaní zimnej údržby, keďže obec je veľká a ciest, ktoré si vyžadujú 

údržbu je veľa.  P. Dudová upozornila na údržbu chodníkov, napr. chodník pri hlavnej ceste, 

z Tatranskej ulice smerom ku krčme býva vo veľmi zlom stave, s hrubou vrstvou ľadu, najmä 

mamičky s deťmi a kočíkmi majú v zimnom období veľký problém po ňom prejsť a sú nútené 

kráčať po hlavnej ceste, kde sú zasa ohrozované vodičmi. P. Budzák reagoval, že chodník je 

náročné udržiavať z toho dôvodu, že je úzky a susedí so štátnou cestou, všetok sneh z cesty je 

pri čistení odhadzovaný priamo naň. P. Hudáček podotkol, že na chodníku smerom z „Dvora“ 

ku kostolu vyviera voda a tečie po povrchu chodníka, v zimnom období táto voda zamŕza a je 

to nebezpečné pre chodcov. P. Budzák na to reagoval, že voda tečie z drenážky zo súkromného 

pozemku a je potrebné to riešiť s majiteľom pozemku. Zatiaľ sa namontovalo predĺžené zábrad-

lie, ktoré vedie popri chodníku. P. starosta doplnil, že chodník pri „mäsiarni“ bude tiež upra-

vený, je tu možnosť namontovania zábradlia, ale túto úpravu si bude riešiť majiteľ budovy, 



popri ktorej chodník vedie. P. Lizák chcel apelovať na občanov, aby v zimnom období nepar-

kovali svoje autá na ceste, aby boli cesty prejazdné pre pluhovacie zariadenia. Ďalej informoval, 

že pri cestách, ktoré sú v kopcovitom teréne budú umiestnené žlté nádoby s posypom na cesty, 

taktiež budú vybavené lopatkou na retiazke, aby si občania mohli aj sami posypať cestu v prí-

pade poľadovice. Po ukončení diskusie dal p. starosta hlasovať za návrh Uznesenia č. 118/2023 

v znení: „Obecné zastupiteľstvo v Lendaku berie na vedomie Operačný plán pre výkon zimnej 

údržby miestnych komunikácií a chodníkov v obci Lendak na zimné obdobie 2023/2024.“ 

S týmto návrhom uznesenia poslanci súhlasili a jednomyseľne ho schválili.  

 

5. Správa o obecných novinách  

 

P. starosta povedal, že v roku 2023 vyjdú dokopy 3 čísla obecných novín, ak by chcel niekto 

prispieť článkom do posledného tohtoročného čísla, má tú možnosť do 18.11.2023. Potom po-

vedal pár základných informácií zo správy, ktorú pripravil šéfredaktor novín, p. Neupauer,  a 

to, že rozpočet je po úprave vo výške 4 800 €. Príjem v roku 2023 činí 1490,80 € a výdaj 

2767,87 € (za čísla 1/2023 a 2/2023) k 2.11.2023. V rámci zákona sa zasielajú povinné výtlačky 

do Slovenskej národnej knižnice, Univerzitnej knižnice v Bratislave a na Ministerstvo kultúry 

SR. Okrem toho ich čitatelia nájdu aj v Podtatranskej knižnici v Poprade, v štátnych archívoch 

v Spišskej Sobote a v Levoči. Potom otvoril k tomuto bodu diskusiu. Nikto nemal pripomienky, 

a tak dal p. starosta hlasovať za návrh Uznesenia č. 119/2023 v znení: „Obecné zastupiteľstvo 

v Lendaku berie na vedomie Správu o obecných novinách za obdobie 11/2022 – 10/2023.“ 

S návrhom uznesenia poslanci súhlasili a jednomyseľne ho schválili (nehlasoval p. Lizák).  

 

6. Správa o majetko-právnom vysporiadaní pozemkov v obci Lendak 

 

P. starosta ozrejmil, že táto správa sa predkladá v zmysle plánu činnosti OcZ na rok 2023. Do-

dal, že ju pripravila p. Koščáková, zamestnankyňa OcÚ, ktorá spravuje majetok obce. Následne 

p. starosta informoval, že obec má v súčasnosti 38 miestnych komunikácií. V procese majetko- 

právneho vysporiadania s vlastníkmi nehnuteľností pod MK je ich 13. Za rok 2023 sa uzatvorilo 

77 kúpnych zmlúv na majetko-právne vysporiadanie  komunikácií, 1 zmluva o zriadení vecného 

bremena s Mestom Spišská Bela, ktorá zahŕňa 7 parciel ulice Pod Kicorou a Nájomná zmluva 

s Rímsko-katolíckou cirkvou, farnosť Lendak, ktorá zahŕňa 7 parciel na vybudovanie a pre-

vádzku nového cintorína. Potom otvoril k tomuto bodu diskusiu. P. Lizák apeloval na občanov, 

že keď nebudú podpisovať kúpne zmluvy na vysporiadanie miestnych komunikácií, nevybu-

dujú sa inžinierske siete. P. starosta reagoval, že na jednej strane chápe postoj občanov, ktorí 

nechcú podpisovať zmluvy, pravdepodobne to berú ako ochranu svojho majetku, no mali by si 

uvedomiť, že podpísaním zmluvy nedarujú svoj pozemok obci, ako to často mnohí tvrdia. 

S niekým je komunikácia náročnejšia, no v konečnom dôsledku je to pre všetkých občanov 

a tak by to mali aj vnímať. P. Koščák doplnil, že pokiaľ nebude vysporiadaná celá cesta, nebude 

sa bagrovať žiadna časť cesty. S touto informáciou by podľa jeho názoru mali byť oboznámení 

všetci občania. Po ukončení diskusie dal p. starosta hlasovať za návrh Uznesenia č. 120/2023 



v znení: „Obecné zastupiteľstvo v Lendaku berie na vedomie Správu o majetko-právnom vy-

sporiadaní pozemkov obce za obdobie od obdobie 1 – 10/2023.“ S návrhom tohto uznesenia 

poslanci súhlasili a jednomyseľne ho schválili.  

 

7. Program rozvoja obce Lendak na roky 2024 – 2030  

 

P. starosta uviedol, že spracovateľkou programu rozvoja je p. Halčinová, prednostka OcÚ 

a odovzdal jej slovo. P. Halčinová povedala, že v zmysle § 8 Zákona č. 539/2008 Z. z. o pod-

pore regionálneho rozvoja obec vypracovala Program rozvoja obce Lendak na roky 2024 – 

2030. Na vypracovaní programu sa podieľali členovia pracovných skupín (osobitná pochvala 

patrí p. Dudovej, p. Budzákovej, riaditeľke SŠ Lendak, p. Budzákovi, vedúcemu PrO a p. Ne-

upauerovi, zamestnancovi OcÚ, oddelenie kultúry) v spolupráci s externou koordinátorkou. 

Návrh programu rozvoja obce bol zverejnený na pripomienkovanie na webovom sídle obce 

v období od 6. 10. 2023 do 01. 11. 2023. V rámci pripomienkového konania nebola obci doru-

čená žiadna pripomienka. Program bol prerokovaný na zasadaní Komisie pre investície, vý-

stavbu a financie dňa 23. 10. 2023, kde taktiež nebola vznesená žiadna pripomienka. Potom p. 

starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu. P. Neupauera zaujímalo, koľko ľudí vyplnilo dotazník, 

ktorý bol zverejnený na internete. P. starosta odpovedal, že dotazník vyplnilo cca 450 - 500 

ľudí. Po ukončení diskusie dal p. starosta hlasovať za návrh Uznesenia č. 121/2023 v znení: 

„Obecné zastupiteľstvo v Lendaku schvaľuje Program rozvoja obce Lendak na roky 2024 – 

2030.“ S návrhom uznesenia poslanci súhlasili a jednomyseľne ho schválili.  

 

8. Návrh VZN č. 5/2023 o zrušení VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a 

mzdy ZUŠ, MŠ a školských zariadení, ktorých zriaďovateľom je obec Lendak 

 

P. starosta informoval, že spracovateľmi návrhu sú p. Mazureková, odborný zamestnanec škol-

ského úradu a p. Budzáková, riaditeľka SŠ Lendak. Potom povedal, že VZN o určení výšky 

dotácie na mzdy a prevádzku patrilo do skupiny povinných VZN. VZN o určení výšky dotácie 

na mzdy a prevádzku sa vydávalo na základe zákonného splnomocnenia (§6 ods. 12 písm. c) 

zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov: „Obec určí všeobecne záväzným nariadením 

pre zriaďovateľov podľa §6 ods.12 písm. b) a základné umelecké školy, jazykové školy, mater-

ské školy a školské zariadenia vo svojej zriaďovateľskej pôsobnosti: 1) podrobnosti financova-

nia základných umeleckých škôl, materských škôl a školských zariadení, 2) lehotu na predlo-

ženie údajov, podľa ktorých bude financovať základné umelecké školy, jazykové školy, mater-

ské školy a školské zariadenia okrem údajov podľa osobitného predpisu, 3) výšku finančných 

prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča 

jazykovej školy, dieťa materskej školy alebo školského zariadenia; v zariadeniach školského 

stravovania na žiaka školy, skutočného stravníka alebo na jedno hlavné jedlo alebo doplnkové 

jedlo a 4) deň v mesiaci, do ktorého poskytne finančné prostriedky.“ Od 1.9.2023 sa zmenil § 

6 ods. 12 písm. c) zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a 

o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov: "c) Obec určuje údaje, 

podľa ktorých financuje základné umelecké školy, jazykové školy, materské školy a školské 



zariadenia vo svojej zriaďovateľskej pôsobnosti okrem údajov podľa osobitného predpisu a le-

hotu na ich predloženie." P. starosta ešte dodal, že obec nemá zákonnú povinnosť tvorby "VZN 

mzdy a prevádzka" a otvoril k tomuto bodu diskusiu. Nikto nemal pripomienky, a preto dal p. 

starosta hlasovať za návrh Uznesenia č. 5/2023 v znení: „Obecné zastupiteľstvo v Lendaku 

schvaľuje VZN obce Lendak č. 5/2023 o zrušení VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a 

mzdy ZUŠ, MŠ a školských zariadení, ktorých zriaďovateľom je obec Lendak.“  S týmto návr-

hom uznesenia poslanci súhlasili a jednomyseľne ho schválili.  

 

9. Rozpočtové opatrenie SŠ v Lendaku č. 6/2023   

 

P. starosta povedal, že návrh tohto rozpočtového opatrenia je pripravený v súlade s príslušnou 

legislatívou a bol prerokovaný na Komisii pre investície, výstavbu a financie obce Lendak, 

ktorá ho odporúča schváliť. P. prednostka dodala, že návrh tohto rozpočtového opatrenia bol 

zverejnený aj na webovom portáli obce, v časti „materiály na rokovanie“. Potom p. starosta 

otvoril k tomuto bodu diskusiu. Nikto nemal pripomienky. P. starosta dal následne hlasovať za 

návrh Uznesenia č. 122/2023 v znení: „Obecné zastupiteľstvo v Lendaku schvaľuje Rozpočtové 

opatrenie SŠ Lendak č. 6/2023 podľa predloženého návrhu.“ S návrhom uznesenia poslanci 

súhlasili a jednomyseľne ho schválili.  

 

10. Rozpočtové opatrenie PrO Lendak č. 7/2023 

 

P. starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu a odovzdal slovo p. Budzákovi, vedúcemu PrO. P. 

Budzák povedal, že návrh tohto rozpočtového opatrenia bol podrobne prerokovaný na stretnutí 

poslancov. Nikto nemal žiadne pripomienky,  a tak dal p. starosta hlasovať za návrh Uznesenia 

č. 123/2023 v znení: „Obecné zastupiteľstvo v Lendaku schvaľuje Rozpočtové opatrenie Pre-

vádzkarne obce Lendak č. 7/2023 podľa predloženého návrhu.“ Za návrh hlasovalo 8 poslancov 

(p. Dudová, p. Halčin, p. Halčin Š., p. Hudáček, p. Koščák, p. Lizák, p.  Majerčák a p. Smo-

leňáková), hlasovania sa zdržal 1 poslanec (p. Neupauer).  

 

11. Rozpočtové opatrenie obce Lendak č. 9/2023 + žiadosť múzea o navýšenie 

                     dotácie na rok 2023 

 

P. starosta povedal, že toto rozpočtové opatrenie je pripravené v súlade s príslušnou legislatívou 

a bolo prerokované a upravené na zasadaní Komisie pre investície, výstavbu a financie obce 

Lendak a následne na stretnutí poslancov so starostom. Poslanci odporúčajú predložené 

rozpočtové opatrenie schváliť. Potom dodal, že navýšenie dotácie na rok 2023 pre múzeum 

ľudovej kultúry bude vyplatené z repre-fondu starostu obce a otvoril k tomuto bodu diskusiu. 

P. Halčin Š. predniesol poslanecký návrh, a to navýšenie platu starostu obce o 50 % v mesiaci 

december. Ako dôvod p. Halčin Š. uviedol častú pracovnú činnosť starostu mimo jeho 

pracovnej doby a celkovú prezentáciu obce. P. Hudáček reagoval na návrh p. Halčina Š. Podľa 

názoru p. Hudáčeka je plat starostu obce, ktorý je daný zákonom, dostatočne vysoký a výška 

platu zohľadňuje aj prácu starostu mimo pracovnej doby. Následne dal p. starosta hlasovať za 



poslanecký návrh Uznesenia č. 124/2023 v znení: „Obecné zastupiteľstvo v Lendaku schvaľuje 

navýšenie platu starostu obce Lendak podľa § 4 ods. 2 zák. č. 253/1994 Z. z. o platových 

pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov o 50 % v období od 

01.12.2023 do 31.12.2023.“ Za tento návrh hlasovalo 8 poslancov (p. Dudová, p. Halčin, p. 

Halčin Š., p. Neupauer, p. Koščák, p. Lizák, p.  Majerčák a p. Smoleňáková), hlasovania sa 

zdržal 1 poslanec (p. Hudáček).  P. starosta poďakoval a pozval všetkých prítomných a aj 

obyvateľov obce na silvestrovský punč, na ktorého realizáciu použije práve schválené financie. 

P. Neupauer považoval tento krok za nerozumný a navrhol presunúť tieto prostriedky do inej 

položky, iba kvôli odvodom. P. prednostka celú vec uzavrela vyhlásením, že je to na rozhodnutí 

starostu. P. prednostka ešte doplnila, že rozpočtové opatrenie zahŕňa aj návrh na kúpu 

Betlehemu do verejnej zelene v parku pri soche Panny Márie. Po ukončení diskusie dal p. 

starosta hlasovať za návrh Uznesenia č. 125/2023 v znení: „Obecné zastupiteľstvo v Lendaku 

schvaľuje Rozpočtové opatrenie obce Lendak č. 9/2023 podľa predloženého návrhu.“ Za návrh 

hlasovalo 8 poslancov (p. Dudová, p. Hudáček, p. Halčin Š., p. Neupauer, p. Koščák, p. Lizák, 

p.  Majerčák a p. Smoleňáková), hlasovania sa zdržal 1 poslanec (p. Halčin).  

 

12. Rôzne 

 

Zrušenie vecného bremena na parcele KNC č. 1562/9 – p. starosta ozrejmil, že J. H. požiadal 

o zrušenie vecného bremena na parcele KNC č. 1562/9 v k. ú. Lendak. Vecné bremeno bolo 

v minulosti zriadené pre parc. KNC č. 1562/7 v k. ú. Lendak. Nakoľko uvedená parcela už 

v súčasnosti vecné bremeno nepotrebuje a jej majiteľ ho chce zrušiť, bol usmernený právnikom, 

že najprv mu musí OcZ schváliť zrušenie vecného bremena na parcele vo vlastníctve obce. 

Parcela KNC 1562/9 je pozemkom pod miestnou komunikáciou. Komisia odporúčala zrušenie 

vecného bremena schváliť. Potom otvoril k tomuto bodu diskusiu. Nikto nemal pripomienky, 

p. starosta dal hlasovať za návrh Uznesenia č. 126/2023 v znení: „Obecné zastupiteľstvo v Len-

daku schvaľuje zrušenie vecného bremena na parcele KNC č. 1562/9 o výmere 82 m2 , kultúra 

orná pôda zapísanej na LV č. 1 v k. ú. Lendak z dôvodu majetko-právneho vysporiadania.“ 

S týmto návrhom uznesenia poslanci súhlasili a jednomyseľne ho schválili.  

Zmena účelu použitia dotácie DHZ z rozpočtu obce na rok 2023 – p. starosta uviedol, že žiadosť 

podal predseda DHZ z dôvodu, že v roku 2023 sa nekonali žiadne súťaže, preto by chcel nevy-

užité finančné prostriedky použiť na odmeny pre členom DHZ.  Členovia vo svojom voľnom 

čase vykonávali preventívne protipožiarne kontroly komínov na rodinných domoch v obci. Žia-

dosť bola prerokovaná aj s hlavnou kontrolórkou obce, ktorá nevidí v takejto zmene účelu po-

užitia dotácie žiaden problém. Potom p. starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu. Nikto nemal 

pripomienky, a tak dal p. starosta hlasovať za návrh Uznesenia č. 127/2023 v znení: „Obecné 

zastupiteľstvo v Lendaku schvaľuje zmenu účelu použitia dotácie z rozpočtu obce na rok 2023 

poskytnutej DHZ podľa priloženej žiadosti.“ Za návrh hlasovalo 8 poslancov (p. Dudová, p. 

Halčin, p. Halčin Š., p. Neupauer, p. Koščák, p. Lizák, p.  Majerčák a p. Smoleňáková), hlaso-

vania sa zdržal 1 poslanec (p. Hudáček).   

Správa o výsledku kontroly č. 1 – p. prednostka povedala, že sa jedná o kontrolu poskytnutia 

a vyúčtovania dotácií z finančných prostriedkov obce za rok 2022 v zmysle VZN 001/2012 

o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov Obce Lendak. Cieľom kontroly bolo zistiť 



skutkový stav dodržiavania podmienok pri poskytovaní a čerpaní finančných prostriedkov z 

rozpočtu obce Lendak na rok 2022, určených na dotácie, stanovených všeobecne záväznými 

právnymi predpismi s prihliadnutím na kontrolu zákonnosti, účinnosti, účelnosti, hospodárnosti 

a efektívnosti pri hospodárení s rozpočtovými prostriedkami. Boli zistené pochybenia, na ich 

odstránení sa bude pracovať, a to tak, že Komisia pre mládež kultúru a šport bude kontrolovať 

všetky prílohy ku žiadostiam. P. Dudová dodala, že žiadatelia budú upozorňovaní na nedostatky 

a bude sa zohľadňovať aj čas podania žiadosti, rovnako aj OcÚ bude kontrolovať odstránenie 

nedostatkov, súvisiacich s vyúčtovaním použitia formálnych prostriedkov. Po ukončení disku-

sie dal p. starosta hlasovať za návrh Uznesenia č. 128/2023 v znení: „Obecné zastupiteľstvo v 

Lendaku berie na vedomie Správu o výsledku kontroly č. 1/2023.“ S týmto návrhom uznesenia 

poslanci súhlasili a jednomyseľne ho schválili.  

Správa o výsledku kontroly č. 2 – p. prednostka povedala, že kontrola sa týkala tvorby a čerpa-

nia prostriedkov rezervného fondu Obce Lendak v súlade s §18d a §18e zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, kontrolou neboli zistené žiadne nedostatky. 

Potom p. starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu. Nikto nemal pripomienky, a preto dal p. sta-

rosta hlasovať za návrh Uznesenia č. 129/2023 v znení: „Obecné zastupiteľstvo v Lendaku be-

rie na vedomie Správu o výsledku kontroly č. 2/2023.“ S návrhom tohto uznesenia poslanci 

súhlasili a jednomyseľne ho schválili.  

 

13. Interpelácie poslancov  

 

P. starosta informoval, že od pondelka prebieha rekonštrukcia pošty, bude aj nové vybavenie 

interiéru, ktoré poskytne vedenie pošty. Ďalej začína rekonštrukcia vrchnej a spodnej chodby 

v budove OcÚ. Rozšírenie ČOV-ky prebieha dobre. Územné konanie na zdravotné stredisko 

prebehlo bez problémov, vyjadrenia k projektovej dokumentácií na kultúrny dom sa vracajú na 

obecný úrad, pripravuje sa žiadosť o vydanie stavebného povolenia.  Most v Tatranskej kotline 

bol dnešným dňom oficiálne otvorený, na slávnostné prestrihnutie pásky prišiel aj predseda 

PSK p. Majerský, rekonštrukcia dopadla veľmi dobre. P. Smoleňáková sa opýtala, či túto zimu 

bude vytvorená ľadová plocha. P. starosta odpovedal, že bude vytvorená tak ako po minulé 

roky na asfaltovej ploche ihriska „vo Dvore“ v spolupráci so zamestnancami PrO a členmi 

DHZ. V budúcnosti, ak sa podarí získať financie na vybudovanie multifunkčného ihriska, sa 

ľadová plocha vytvorí tam. P. Neupauer sa opýtal p. riaditeľky SŠ, či neuvažovala o vytvorení 

ľadovej plochy na školskom ihrisku. P. riaditeľka povedala, že pokus o ľadovú plochu bol ešte 

za p. riaditeľa Mačka, no tráva bola po zime poškodená a nevedela sa spamätať. Ďalší pokus 

bol na multifunkčnom ihrisku pri škole, ale poškodila sa spodná plocha, povrch umelej trávy sa 

rozvlnil. P. Majerčák povedal, že pod ľadom musí byť asfalt, ak je tam umelá tráva, treba ju 

prekryť. P. riaditeľka reagovala, že sa nebráni vytvoreniu ľadovej plochy na tomto mieste, ak 

sa nájde odborník, ktorý nájde technické riešenie ako prekryť umelú trávu, aby sa viac nepo-

škodila. P. Lizák sa opýtal, či existuje nejaký predpis na frekvenciu maľovania stredovej čiary 

na cestách 3. triedy. P. Neupauer odpovedal, že nie je určená žiadna časová frekvencia, skôr sú 

stredové čiary maľované na základe písomných podnetov. P. Koščák vyzval p. Neupauera o za-

slanie vzoru takéhoto podnetu na obecný úrad. P. Neupauer sa vrátil k  VZN o financovaní 

originálnych kompetencií, ktoré bolo síce zrušené, no obec nemá určený nový systém. Podľa 



jeho názoru by malo byť prijatie nových zásad v jednom balíku so zrušením. P. Mazureková, 

odborný zamestnanec školského úradu reagovala, že obec bude postupovať podľa nariadení 

vlády, ktoré budú tvoriť prílohu k rozpočtu. P. Neupauer dodal, že by mala obec pripraviť zá-

sady nakladania s podielovými daňami. P. starosta povedal, že o tejto problematike sa bude 

rokovať na Komisií pre investície, výstavbu a financie obce Lendak.  

 

14. Záver 

 

O 17:20 hod. bol program OcZ vyčerpaný. P. starosta poďakoval za pozornosť a ukončil 

zasadanie OcZ.   

 

 

 

Mária Hudáčeková                                                          Mgr. Miroslav Koščák 

   zapisovateľka                                                                     starosta obce 

 

 

Ing. Andrea Halčinová                                                          Ľudovít Halčin 

     prednostka OcÚ                                                           overovateľ zápisnice 

 

 

 Bc. Štefan Halčin 

overovateľ zápisnice 

 

 

 

Vysvetlivky: 

Jednomyseľne schválili/zamietli – všetci prítomní poslanci podľa prezenčnej listiny 

boli za schválenie/proti schváleniu.     

Poznámka: 

Podrobný priebeh zasadania a jednotlivé diskusie sú zaznamenané  vo videozázname 

z rokovania OcZ. 


